
Hej! 

Efter några veckors tystnad då vi sammanställt alla anmälningar och träffat Lidén Data 
för en avstämning, återkommer vi här med lite ny information om läget i projektet. 

Vi har alltså haft ett avstämningsmöte med Lidéns då vi lämnat över alla 
intresseanmälningarna. De kommer nu att gå igenom underlaget för att i nästa steg lämna 
det formella beskedet om att gå över i skarp projektering, ett besked vi räknar med att få 
inom ca en vecka. Så snart vi fått detta slutliga klartecken från Lidéns kommer vi att 
ordna ytterligare informationsmöte för att ge en mera detaljerad information om projektet 
och dess genomförande, att ge Lidén Data en möjlighet att presentera sig och sitt 
tjänsteutbud och ge alla en möjlighet att ställa frågor. Detta möte är planerat till mitten av 
november. Vi återkommer med en mera detaljerad inbjudan. 

Planeringen för framdragning av fiber till Kinsta pågår också för fullt och när nu 
projekteringen för Länna-Löt-Myskdalen kommer igång på allvar har vi ambitionen att 
före årsskiftet komma ut med ett konkret erbjudande om fiberanslutning också till 
samtliga boende i Kinsta-området. 

Till de av Er, boende i Länna-Löt-Myskdalen, och som ännu inte anmält Er men gärna 
vill "hoppa på tåget", går det givetvis bra att komma in med en anmälan. Skicka bara ett 
mail till undertecknad med uppgifter om namn, adress, telefonnummer och fastighets-
beteckning så ser vi till att uppgifterna lämnas vidare till Lidén Data. 

Med vänliga hälsningar, 
Matts Back  för Projektgruppen Fiber i Länna

Länna Byalag
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